
 Iltakoulu ry 
Hallituksen kokous 8/2025 

          

PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Maanantai 21.4.2025 klo 17 
Paikka Etänä Zoomissa 
    
 
Läsnä  Nette Länsipuro, puheenjohtaja 

Venla Salonen, sihteeri 
 Vertti Alamännistö    

Iida Nissilä     
Eero Salokorpi 
Hertta Ehrling 
Sanni Sillanpää 

 Anna Mäkilä 
 Paul Pellas 
 Anna Kahala    liittyi kokoukseen ajassa 17.10 
 Ella Rajavaara   liittyi kokoukseen ajassa 17.24 
 Johannes Simelius   liittyi kokoukseen ajassa 17.28 
 Aino Hyvärinen  liittyi kokoukseen ajassa 17.32 
 Lassi-Olavi Magga   liittyi kokoukseen ajassa 17.44 
     

Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
 Eetu Niemi  

  
  

  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 17.04. 

 



2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Eero Salokorpi ja Vertti Alamännistö. 

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat ja posti            

Ei ilmoitusasioita tai postia.  

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 37 170,94€.  

  

b) Laskut ja korvaukset 

Ei laskuja tai kulukorvauksia.  

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Nette Länsipuro ehdotti, että ostetaan TA-saunaan tarjoiltavaa enintään 30 eurolla. Kulut 
menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

b) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tuotantotalouden kilta Indecs ry 470e laulumajan 
vuokrauksesta vappusitsejä varten. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin 

c) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Onni Murtomäelle 59,45e tarjoiluiden, kahvin ym. 
ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien 
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 



d) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vili Koivistolle 27,42e TA-saunaan ostetuista 
tarjoiluista. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

e) Johannes Simelius ehdotti,  että ostetaan Laatupalkinto Virtanen Oy:ltä pokaali Trivial 
Perseet voittajalle 12,40€. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

f) Johannes Simelius ehdotti, että Iltakoulu, Vostok, Teema, Interaktio, Biops sekä BOSA 
hankkivat booliaineksia maksimissaan 100€/järjestö Trivial Perseiden rasteille. Kulut 
menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

g) Lassi-Olavi Magga ehdotti, että hankitaan kolmiolippuja noin 560 eurolla, kulut menevät 
poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

h) Nette Länsipuro ehdotti, että hankitaan pullaa, kahvia ja kaurajuomaa enintään 35 eurolla 
aj-tilaan. Menot menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

i) Anna Kahala ehdotti, että hankitaan herkkuja huomiseen käsityökerhoon enintään 10 
eurolla. Kulut menevät kulttuurin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tupla Kutoset Oy:lle 330e Trivial Perseiden 
haalarimerkeistä. Menot menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

k) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Boomi ry:lle 200e wappucuppiin osallistumisesta. 
Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan osallistujamaksuilla. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

l) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Saga Sirenille 99,35e teeman rastin juomista Trivial 
Perseisiin. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

m) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Ilmi Rautiaiselle 16,88e Biopsin rastin tarvikkeista 
Trivial Perseisiin. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

n) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tuija Sinkkolle 97,43e juomien ostamisesta Bosan 
rastille Trivial Perseisiin. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

o) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Eeva Ilomäelle 98,67e boolitarvikkeiden ostamisesta 
interaktion rastille Trivial Perseisiin. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 
budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 



p) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan TUrVoKe ry:lle 260e YTHS-saunan vuokraamisesta 
ta-saunaa varten. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

 
 

 
8. Palaute hallitukselle 

Hallitus on saanut palautteen, jossa ehdotetaan, ettei tulisikaan uuden värisiä haalareita, vaan 
viitta niinkuin Turussa. Hallitus kiittää palautteesta. Kuten kevätkokouksessa puhuttiin, koko 
haalarien muuttamiseen liittyen järjestetään syksyllä IK keskustelee -tapahtuma, jossa voi 
halutessaan ehdottaa myös kokonaan haalareista luopumista.  

Hallitus on myös saanut useamman palautteen viestintään liittyen. Palautteissa nousi esille, että 
vapputapahtumista viestintä on ollut vajavaista. Esimerkiksi juomapelirundin lipunmyynnin 
ajankohta tuli vasta saman päivänä ja wappusitsien lipunmyynti alkoi myöhässä, eikä tapahtumaa 
oltu julkaistu Facebookiin. Näiden lisäksi hallitus on saanut palautteen, jossa harmitellaan, että 
Iltakoulun viestinnässä puuttuu usein englanninkielinen info tapahtumien, lipunmyyntien ja 
muun tiedotuksen kohdalla. Hallitus kiittää tärkeistä palautteista ja pahoittelee viestinnän 
epäselvyyttä ja vajavaisuutta. Vappu on ollut kiireistä aikaa ja siihen liittyvät hommat ovat 
painottuneet parille sektorille. Siinä työn touhussa viestintä on välillä jäänyt puolitiehen. 
Iltakoulun tapahtumaviestinnässä on ollut ikään kuin murroskohta, sillä tapahtumien viestintää 
uudistetaan syksyllä. Syksyllä tähän kiinnitetään enemmän huomiota, kun sovitaan yhteiset 
raamit siihen, miten tapahtumista viestitään. Englanninkielisestä viestinnästä on ollut 
aiemminkin puhetta ja siihenkin halutaan syksyllä kiinnittää enemmän huomiota. Keskusteltiin, 
että tapahtumien kuvauksiin voisi aina laittaa pienen tekstin englanniksi, jossa kävisi ilmi, mistä 
tapahtumassa on kyse, vaikka kyseessä olisi esimerkiksi keskustelutapahtuma, jossa 
suomenkielen taidosta on hyötyä.  

Hallitus on myös saanut palautteen Trivial Perseisiin liittyen. Palauttessa kerrottiin, ettei BOSAn 
rastilla ollut alkoholitonta juomavaihtoehtoa tarjolla. Hallitus kiittää palautteesta ja välittää 
viestiä eteenpäin. Poikkitieteellisissä tapahtumissa pitäisi huolehtia, että kaikilla on samat sävelet 
ja aina pitäisi olla myös alkoholiton vaihtoehto.  

 

Anna Kahala liittyi kokoukseen ajassa 17.10. 

 

 



9. Menneet tapahtumat 

a) Iltakoulun vappu 

i) Vappukyykkä 8.4. 

Uusi kyykkäsetti oli mainio, kiitos liikuntavastaavalle sen hommaamisesta! 
Tapahtumassa ei ollut kauheasti osallistujia, mutta silti oli hauskaa ja kaikki 
pääsivät pelaamaan paljon. 

ii) TA-sauna 8.4. 

Tapahtumassa oli hyvät tarjoilut ja diaesitys TA:n kaudesta oli hieno. Tapahtuma 
oli onnistunut ja siellä oli pidetty söpö puhe:)  

iii) Trivial Perseet 14.4. 

Hallituksella oli hauskaa ja Iltakoulun rasti on saanut kehuja.  

iv) Vaalivalvojaiset 13.4. 

Tapahtuma oli menestys. Osallistujia oli kivasti ja paikka oli hyvä! 

v) Vappumökki 15.4. 

Mökillä oli erittäin hauskaa! Sauna oli lämmin ja pelailtiin yhdessä pihapelejä 
(kiitos Sanni ja Tuomas kymmenen tikkua laudalla järkkäämisestä). Keli suosi 
mökkeilijöitä!  

vi) WappuLove 15.4. 

Loveilla oli paljon porukkaa ja limbokisa oli menestys (kiitos Joona mopista). 

vii) Mock YK 17.4. 

  Tapahtuma sujui huikean hyvin. Kiitos järkkääjät ja hyvät pelaajat!!  

 

Ella Rajavaara liittyi kokoukseen ajassa 17.24.  
Johannes Simelius liittyi kokoukseen ajassa 17.28.  
Aino Hyvärinen liittyi kokoukseen ajassa 17.32.  

 

Nette Länsipuro muistutti hallituslaisia siitä, että tulisi aina mahdollisuuksien mukaan osallistua 
siivoukseen ja muihin hommiin tapahtumien jälkeen.  

 



10. Tulevat tapahtumat 

a) Iltakoulun vappu   

 

i. Ruotsinlaivasimulaatio 22.4. 

Kaikki hoidossa tapahtumaa varten.  

ii. Juomapelirundi 24.4. 

Hommat hoidossa ja tapahtuma on loppuunmyyty.  

iii. Simaa ja tippaleipää 28.4. 

Kiitos lukuvuosipalautteeseen vastanneille ja loputkin saisivat vastailla.  

iv. Vappusitsit 30.4.  

Lipunmyynti sulkeutuu keskiviikkona 23.4. (muutama lippu vielä jäljellä). 
Mietitään vielä, hankitaanko henksua. Simaa on tarjolla ja ihan leffaa 
tulee!  

 

Anna Mäkilä poistui kokouksesta ajassa 17.43. 
Lassi-Olavi Magga liittyi kokoukseen ajassa 17.44. 
Anna Mäkilä palasi kokoukseen ajassa 17.45.  

b) Kesätappo 

Tapahtumaa ei ole suunniteltu eteenpäin, mutta sen järjestäminen on edelleen toiveissa eli 
stay tuned.  

 

11. Kulttuuri ja ympäristö 

Ensi vuotta ajatellen laaditaan perehdytys Mock YK järjestämistä varten. 

Työväen Laulajat (TL) on jammaillut ja on ollut hauskaa. TL tapaa jälleen huomenna (22.4.) 

Kulttuuri- ja ympäristötapahtumista kerätään jatkossa palautetta suullisesti, koska se on 
tehokkaampaa, kun monet tapahtumat ovat aika pieniä.  

 

 

 



12. Love-sopimuksen läpikäynti 

Käytiin läpi Staabin laatima luonnos IK:n ja Staabin yhteistyösopimuksesta Love-bileisiin 
liittyen. Sopimus käydään vielä läpi Staabin kanssa ja hallitus hyväksyy sen myöhemmin.  

 

13. Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

Hanna Peevon kanssa tavattiin ja keskusteltiin syksyn läpiviennistä 16.4. Tutorien kesken 
pidetään vielä tapaaminen toukokuun aikana etänä Zoomissa.  

Häirintälomakkeeseen tehdään muokkauksia kevätkokouksen pohjalta ja hallitus hyväksyy sen 
sitten.  

 

Eetu Niemi kiitti Ympäristöteekkarikillan puolesta mahdollisuutta osallistua kokoukseen ja 
ilmaisi heidän kiinnostuksen yhteistyöhön fuksitapahtuman merkeissä syksyllä.  

 

14. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

WordPress on päivitetty.  

 

15. Koulutuspolitiikka 

Kopokirjoitus on tehty Antiin ja laitettu eteenpäin päätoimittajalle.  

Keskusteltiin, että annetaan Ilkka Ruostetsaarelle eläköitymislahja ja kortti Simaa ja tippaleipää 
-tapahtumassa. Pohditaan myöhemmin, lahjoitetaanko eläköityville henkilökunnan jäsenille 
standaarit vujuilla.  

Vertti Alamännistö kiitti hallitusta kvartaalikatsauksen teosta.  

 

16. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Ei mitään uutta.  

 

17. Työelämä ja alumni 

Ulkomaanexcuun liittyen odotellaan vastauksia viesteihin. Suunnitteilla jonkinlainen alumnisetti 
osaksi fuksitapahtumia.  



 

18. Varainhankinta 

Iltakoulun haalarimerkkejä mennään keskiviikkona 23.4. myymään merkkimarkkinoille 
Hervantaan. 

Haalarisponssit ovat työn alla. Yhteistyöstä Damin ja Kaijakan kanssa ei ole vielä kuulunut 
vastausta.  

 

19. Liikunta ja hyvinvointi 

Wappukyykästä laaditaan TREYlle raportti. Vappusoihdunkanto meni myös hyvin. 

Ella Rajavaara ehdotti, että käytetään 75€ ylimääräisiin TA-pelipaitoihin. Kulut menevät 
liikunnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

Keskusteltiin, että Wappucuppi mainostetaan vielä Instagramissa tiistaina 22.4.  

 

20. Ainejärjestötila  

Ainejärjestötila on auki vielä ainakin viikon 17.  

 

21. Vuosijuhlat 

Save the date -ilmoituksia on alettu lähettämään henksulle, muille ainejärjestöille sekä Iltakoulun 
vanhoille hallituksille.  

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Nette Länsipuro kiitti koko hallitusta siitä, että jaksetaan painaa vielä kevään loppurutistus.  

 

23. Muut esille tulevat asiat 

Vertti Alamännistö ehdotti, että ostetaan eläköitymislahja Simaa ja tippaleipää -tapahtumaan 
enintään 25 eurolla. Kulut menevät edustusbudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

Keskusteltiin tarjoiluista hallituksen ja toimarien vappubrunssille. 

 



24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous järjestetään maanantaina 5.5. klo 17 alkaen etänä Zoomissa.  

 

25. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 18.27.  

 

 

________________________________  ________________________________ 

Nette Länsipuro, puheenjohtaja   Venla Salonen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Eero Salokorpi, pöytäkirjantarkastaja   Vertti Alamännistö, pöytäkirjantarkastaja 
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